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Referat 
Afdelingsbestyrelsesmøde Boligorganisation Afdeling 10, Parkvej, Taastrup.

2. november 2016

Referat fra afdelingsmøde den 1. november 2016

Deltager: Henrik, Nita, Birte, Jan, Kim, Maja og Annette

1. Velkomst og møde med Fiber Teamet i forbindelse med nyt antenneanlæg.
Fiber Teamet var mødt med 2 repræsentanter, som fortalte at de kan tilbyde tv, internet og 
fastnettelefoni via en fiberløsning. De havde ikke medbragt priser på løsningerne. Fiber Teamet vil 
være i fortsat kontakt med Henrik.

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den. 11. oktober 2016.

     Referat fra bestyrelsesmødet den 11. oktober 2016, blev godkendt.

3. Opgaver i forbindelse med ekstraordinært afdelingsmøde.
Nita fortalte, at vi ikke kunne låne Medborgerhuset den 14 februar, så det blev besluttet, at vi rykker 

mødet til den 15 februar 2017 kl. 19. Nita bestiller øl, vand og kage. På mødet skal der stemmes om 

sikkerhedsdøre, varmecentral og parkeringstilladelser. Henrik er i gang med, at lave en skrivelse med 

forklaringer af forslagene, som skal sendes ud med indkaldelsen.

4. Status på bankkonto.
Annette har kontaktet Arbejdernes Landsbank og Danske Bank. For at oprette en konto, skal vi have et 

CVR nummer. Nita undersøger, om vi kan benytte Lejerbos CVR nummer.

5. Status på husorden.
Der er ikke noget nyt. Husorden skal være færdig til Afdelingsmødet i september 2017.

6. Parkering vedr. firmabiler.
Vi kan ikke stille så meget op vedr. de parkerede firmabiler. I et kommende nyhedsbrev henstilles til, at 

firmabiler parkeres ved hækken ved blok A.

7. Nyhedsbrev. YouSee lukker FM radio.

Der skal udsendes et nyhedsbrev til beboerne, hvor vi blandt andet fortæller at YouSee lukker for FM 

radio. Antenne kan bestilles hos YouSee. Der skal desuden henstilles til at parkeree firmabiler ved 
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hækken ved blok A. Der gives frit lejde for registrering af hunde og katte, samt medsendes husorden 

for husdyr.

8. Gildesal overholder ikke rygeforbud i opgangene. Hvad gør vi?

Der er opsat større ”rygning forbudt” skilte i opgangene. Vi ser tiden an om dette hjælper.

9. Eventuelt.
Dansk Kabel TV kommer til møde den 13/12-2016.

Der er beboere der bruger vand fra spulehaner til bilvask. Det skal indføres i husorden, at det ikke eer 

tilladt at vaske bil på afdelingens område.


